
Zápis z jednání Výroční členské schůze Místní organizace
Českého rybářského svazu ve Strakonicích

konané dne 19.března 2011 v Sokolovně ve Strakonicích.

Schůzi řídil předseda MO, pan Milan Jungvirt.

Předseda MO přivítal a přítomným představil delegáta, tajemníka Jihočeského Územního Svazu a 
člena Republikové RADY ČRS pana Marka
Byl schválen následující program schůze.

1. VOLBA MANDÁTOVÉ A VOLEBNÍ KOMISE
2. VOLBA NÁVRHOVÉ KOMISE
3. ZPRÁVA VÝBORU O ČINNOSTI ORGANIZACE ZA ROK 2010
4. ZPRÁVA HOSPODÁŘSKÉHO ODBORU
5. ZPRÁVA KOMISE PRO PŘEJÍMKU RYBÍCH NÁSAD
6. ZPRÁVA FINANČNÍM HOSPODAŘENÍ MÍSTNÍ ORGANIZACE ZA ROK 2010 a 

NÁVRH ROZPOČTU MÍSTNÍ ORGANIZACE NA ROK 2011
7. ZPRÁVA DOZORČÍ KOMISE
8. ZPRÁVA O ČINNOSTI ODBORU MLÁDEŽE
9. ZPRÁVA O ČINNOSTI RYBÁŘSKÉ STRÁŽE
10. ZPRÁVA O PLNĚNÍ USNESENÍ VČ SCHŮZE Z ROKU 2010
11. VOLBA KOMISE PRO PŘEJÍMKU RYBÍCH NÁSAD,
12. DISKUSE
13. PŘESTÁVKA NA PŘÍPRAVU USNESENÍ VČS 2011
14. NÁVRH USNESENÍ A SCHVÁLENÍ USNESENÍ VÝROČNÍ ČLENSKÉ SCHŮZE
15. UKONČENÍ VÝROČNÍ ČLENSKÉ SCHŮZE

Volba mandátové a volební komise
Mandátová a volební komise byla schválena ve složení
Mgr. Zdeněk Gracík, Karel Seknička, Jaroslav Petráš

Volba návrhové komise
Návrhová komise byla schválena ve složení
Petr Feismantl, František Škola, Eduard Raitmaier                

Zpráva výboru o činnosti organizace za rok 2010a za celé volební období
Zprávu přednesl předseda MO, pan Milan Jungvirt. 
Její celé znění:

Vážení kolegové rybáři scházíme se opět po roce na výroční členské schůzi abychom 
zhodnotili naši práci a určili si další úkoly.

Nejdříve začnu na úrovni kraje protože právě tam se řeší mnoho věcí které přímo 
ovlivňují život organizace a i samotných členů. 



Od 26. října minulého roku kdy se konala krajská konference máme zastoupení 
ve vedení zemního svazu. Byl zvolen nový částečně obměněný výbor a dozorčí komisi. 
Ve výboru zasedám já a v dozorčí komisi Ing. Bedřich Erhart.
Dále územní konference odsouhlasila ceny povolenek platných na revírech územního 
svazu. Zde došlo nejen k navýšení ceny krajské povolenky tak i zrušení zlevněné 
povolenky pro držitele průkazu ZTP.  
Důvod pro obojí je jeden stejný a neměnný – je to nedostatek peněz na zarybnění. 
Za poslední dva roky ubylo v rámci kraje 1300 členů. Což představuje pokles příjmů 
o jeden milion korun. Zároveň za toto období stouply nájmy z revírů o 700 tisíc. 
Navíc Rada zlepšila zarybnění ÚN Orlík takže již v příštím roce dojde k poklesu 
peněz které územní svaz dostával z redistribuce. Stav je takový že pokud budou 
někteří z nás pokračovat v masívním vybíjení revírů, budou ceny povolenek i nadále 
stoupat a asi i rychleji. 
Další změny ke kterým došlo: minimální míra sumce velkého je stanovena na 70 cm 
(výjimkou jsou revíry Kořensko a Hněvkovice kde je stále 90 cm). Mník jednovousí a 
jelec jesen – pozor na výjimku KÚ na Otavě 4 je celoročně hájen. Na Otavě 3 a 
některých dalších revírech je možno si ponechat jeden kus mníka v jednom dni. 
Všechny ostatní ulovené a puštěné mníky (i ty kteří nedosahují míry) je ale nutno 
zapsat kusy. Míra pstruha potočního je na Otavě 4 a Volyňce 1 stanovena na 30cm. 

Nyní již k naší MO.
Máme za sebou poměrně složitý ale i úspěšný rok.  

Pokusili  jsme  se  vněm  vrátit  k modelu  bez  placeného  zaměstnance  ale 
neúspěšně.  Opět před námi stál problém se zajištěním výdeje povolenek. Prvního 
výdejce byl výbor nucen odvolat již po měsíci jeho práce. Důvodem byly nejenom 
stížnosti na chování k členům ale i problémy nerespektování zákonných norem a 
svazových  předpisů.  S  následujícím  výdejcem  již  tyto  problémy  nevznikaly  ale 
v okamžiku kdy získal trvalé zaměstnání byli jsme opět bez výdejce. Vůbec se tomu 
nelze  divit.  Výdej  povolenek  jej  neuživí.  Nakonec  jsme  výdej  povolenek  nějak 
zajistili ale jednoduché to opravdu nebylo. 

Stejné problémy nás provázely i v ostatních činnostech. Organizace vlastní 
několik rybníků a pozemků. Dále máme některé rybníky v pronájmu. Z vlastnictví a 
pronájmu plynou povinnosti které není možné beztrestně neplnit. Rybniční hráze se 
musí sekat a udržovat v bezproblémovém stavu. Pokud ale máme za sobotu zajistit 
krmení na všech rybnících, nachytat plankton pro líheň a ještě posekat hráze u 
devíti rybníků... to se nedá opravdu stihnout. Posekání hrází jsme nakonec museli 
provézt  jako  placenou  práci.  Protože  takto  látaná  činnost  organizace  neskýtá 
žádnou perspektivu jejího dalšího rozvoje, přijal výbor od 2. ledna letošního roku 
nového zaměstnance pana Ing. Jana Šampalíka. Tímto vám jej oficiálně představuji.

Jak jsme spravovali náš majetek.

Smiradice – na stávajícím rybníku byl požerák byl vybaven zamykacím poklopem a 
opravili jsme přepad.
Na pozemcích které jsme koupili spolu s rybníkem připravujeme stavbu nové vodní 
plochy.  Pokoušeli jsme  se získat  ještě další  pozemky tak  aby stavby  byla co 
nejjednodušší. Koupě se ale nezdařila, pozemky nejsou na prodej. Dnes máme hotovou 
projektovou dokumentaci a probíhají jednání o územním rozhodnutí a následně budeme 
žádat o stavební povolení. 
Na  rybník Lipno  (Sedlo) v k.ú.  Střelskohoštická  Lhota  jsme  letos  uzavřeli 
opakovaně desetiletou nájemní smlouvu a opravili jsme u něj poškozený přepad. 
V lednu a únoru jsme prořezali pobřežní vegetaci. 
Sedlo II – začali jsme opravou přepadu ale zjistili jsme že hráz je vybudovaná 
z naprosto nevhodného materiálu s velmi malou soudržností. Přesto že jsme navezli 
jíl na utěsnění stále dochází k průsaku hráze. Nezbývá tudíž jiné řešení než začít 
připravovat celkovou rekonstrukci rybníku. Výbor se pokusit dokoupit pozemky na 
západní a jižní straně vodní plochy. Západní pozemky jsme získali za 15 tisíc. 
Koupi  jižních  pozemků,  přesto  že  na  nich  stojí  část  hráze,  se  nepodařilo 
realizovat, požadovaná cena byla nepřijatelná. Nyní připravujeme stavbou nového 
rybníku o velikosti 3300 m2. Stávající plocha 1933 m2 .



U Blatského rybníku jsme letos pokračovali v sečení orobince rostoucího ve vodní 
ploše.  První  pokus  jsme  provedli  v loňském  roce  a  výsledek  byl  velmi  dobrý. 
Protože jsme zakoupili novou sekačku pro kosení vysoké trávy použili jsme ji i na 
orobinci a práci kterou jsme dělali v roce 2010 několik sobot, jsme letos zvládli 
za  jeden  den.  Máme  podanou  žádost  na  Úřadě  pro  zastupování  státu  ve  věcech 
majetkových o prodej náhonu napájející tento rybník. Na odpověď stále čekáme. 
V lokalitě střelských rybníků máme zakoupené pozemky pro vybudování další vodní 
plochy. 
V Poříčí a Sloučeňi – plánujeme vystokování a odbahnění loviště.
Líheň  – pokračovalo vybavování líhně novým zařízením a poprvé od padesátých let 
minulého století došlo v MO k úspěšného umělému výtěru a odchovu ryb. 
Líheň je nyní vybavena dvěma  žlaby o kapacitě 350 litrů vody která je filtrována 
a upravována UV lampou. Teplota vody je neustále sledována teplotním čidlem a 
případně ohřívána. Dále máme dvě tepelně izolované nádrže pro přípravu ryb před a 
po umělém výtěru. Pro plánovaný výtěr lipana je pořízen stojan a dva Vackovy 
aparáty. Odchov ostatních ryb je připraven na zařízení s recirkulací, regulací 
teploty, filtrací a UV lampou. V tomto zařízení jsou dvě Zugské láhve o kapacitě 
cca  60 000  ks  jiker.  Samozřejmě  že  žlaby  i  nádrže  jsou   napojeny  na  umělé 
vzduchování.

Sádky – procházejí postupně opravou, v loni to bylo vypouštění na „trojce“, letos 
to samé proběhne na „dvojce“. Konstrukce rybníčků a jejich stav již nevyhovují 
dnešním  potřebám.  Nelze  je  dostatečně  desinfikovat,  v průběhu  odchovu  plůdku 
dochází k vniknutí predátorů (především okounů) a následným zbytečným ztrátám. 
V předvánočním  období  kdy  máme  připraveny  ryby  na  prodej  jsou  nádrže  terčem 
zlodějů. V loňském roce se sice podařilo dvojici zlodějů zadržet, ale jejich čin 
je hodnocen jako přestupek a následný trest je mírný. Vrátím se k sádkám. Máme 
připravenu studii jejich přestavby a následné výstavby nové klubovny. Celý projekt 
je rozdělen na jednotlivé fáze ale jejich realizace je závislá na získání dotací a 
na efektivitě naší práce.

Kalenice – stavbu rybníka prodal Pozemkový fond ČR myslivcům z Volenic. K prodeji 
došlo přesto že stavbu stát nikdy nevlastnil. Proti tomuto jsme podali žalobu na 
myslivecké sdružení ( na Pozemkový fond ČR). Jen získání právníka který by byl 
ochoten nás zastupovat bylo velmi složité. Tři jsme oslovili neúspěšně.

Jetišov – zde došlo k dokončení kácení náletů.

V loňském roce jsme čerpali dotaci od Krajského úřadu Jihočeského kraje ve výši 63 
tisíc a máme podanou žádost i v letošním roce. Druhou dotaci ve výši ...... jsme 
dostali na dětský tábor v Poříčí. 
Prodej vánočních ryb přesáhl 260 tisíc a kapry jsme prodali všechny.
O produkci ryb a vysazení vás bude detailně informovat hospodář pan Novotný.

Před čtyřmi roky jsme zavedli podzimní členskou schůzi ale počet účastníků je 
stále malý......................  

Zpráva hospodářského odboru
Zprávu přednesl hospodář MO, pan Rudolf Novotný.
Její celé znění:

Vážení přátele předkládám zprávu hospodářského odboru za rok 2010 jak naše MO 
splnila  výrobu  a  chov  násad. Produkční  kapr  byl  chován  na  rybníku 
Střelský,Blatský,Jetišovský,  Kalenický  a  Smiradický..Na  rybníku  Střelský  bylo 
sloveno 4 230 ks  kapra o váze 4 700 kg  a 100  ks candáta o váze 40 kg.Rybník 
Blatský byl sloven následovně  kapr  3 070 ks o váze 4 150 kg,570 ks amura o váze 
1 500 kg,307 ks štiky o váze 170 kg. a cejna 500 ks o váze 50 kg.Jetišovský byl 
sloven následovně kapr 2 030 ks o váze  2300 kg,lín 1 200 ks o váze 90 kg,candát 
200 ks o váze 80 kg a štika 600 ks o váze 110 kg.Rybník Kalenický byl sloven 
následovně kapr 2 248 ks o váze 2 300 kg a okoun 500 ks o váze 50 kg.Smiradický 



rybník byl loven z jara a na podzim.z jara bylo sloveno 300 ks kapra o váze 375 kg 
a na podzim 420 ks kapra o váze 460 kg a 300 ks plůdku candáta ve velikosti 10 
cm.Z  jara  jsme  vysadili  na  Smiradický  rybník  3  páry  generačního  candáta  ale 
bohužel  při výlovu byl odchycen jen jeden kus,o ostatní se postarala vydra.Už po 
týdnu jsme zaznamenali dva kusy vytažené a vykousané na břehu.Plůdek kapra byl 
chován na rybníku Sedlo1,slovilo se 18 000 ks K1 o váze 750 kg. Násada byla 
chována  na  rybníku  Střela  2,  Sedlo  2  na  komoře  v Sedlíkovicích  a  ve 
Sloučeni.vJamách  v Poříčí  byla  chována  štika  a  lín.Na  rybníku  Střela  2  bylo 
sloveno 120  ks kapra o váze 100kg,105 ks lina o  váze 21 kg , 150 ks okouna o  
váze 30 kg a1 060 ks amura o váze 200 kg..Sedlo 2 bylo sloveno následovně kapr 100 
ks o váze 50 kg,lín 100 ks o váze 20 kg,amur 180 ks o váze 62 kg a bílá ryba100 ks 
o váze 10 kg.Z Komory bylo sloveno 247 ks kapra o váze 62 kg a 50 ks štiky ve  
velikosti 30 cm. Ve Sloučeni bylo sloveno 50 ks kapra o váze 15 kg, 70 ks lína  o 
váze 19 kg,a 200 ks bílé ryby o váze 20 kg..V Jamách bylo sloveno 560 ks Šr,1 800  
ks lína o váze 130 kg,1 500 ks bílé ryby o váze 150 kg a 580 ks štiky  o váze 110  
kg. Na sádkách byla odchována štika rychlená, mník  a parma.Parem bylo odchováno 
29 500 ks.Rybochovná zařízení byly osazeny pro letošní rok již na podzim,bohužel 
ani  letos  nás  neminuli  návštěvy  vydry  v zimních  měsících..Dále  Vás  seznámím 
s nasazením ryb na revíry.Na revír  Otava 3 bylo vysazeno 3 601 ks kapra o váze 
4 075 kg, 400 ks lína o váze 40  kg , 200 ks cejna o váze 50 kg, 6 000 ks bílé  
ryby o váze 650 kg.,1 099 ks štiky,6 000 ks candáta,500 ks sumce, 6 000 ks úhoře,2 
000 ks tlouště,1 500 ks ostroretky,2 000 ks podoustve,1 000 ks parmy,1 000 ks 
mníka a 1 500 ks jesena.Na Otavu 4 bylo nasazeno 3 393 ks kapra o váze 3 660 kg, 
800 ks lína o váze 80 kg,,3 000 ks bílé ryby o váze 300 kg ,1 413 ks štiky,4 100 
ks candáta,500 ks sumce,6 000 ks úhoře,2 000 ks tlouště,  2 000 ks ostroretky,2 
000 ks podoustve, 1 500 ks parmy, 1 000 ks pstruha duhového,1 200 ks lipana, 500 
ks mníka a 1 500 ks jesena..Na revír  Volyňka 1  bylo vysazeno 33 127 ks pstruha 
obecného,1 600 ks pstruha duhového,1 300 ks lipana a 400 ks sivena..Na revír 
Novosedelský  potok 1 bylo vysazeno  1 200 ks pstruha potočního,200 ks pstruha 
duhového,.Vyhodnocení úlovků na revírech Otava 3,Otava 4, Volyňka 1 a Novosedelský 
potok 1.Předběžné úlovky jihočeských rybářů v roce 2010 bez úlovků z celosvazových 
povolenek a pozdě vrácených povolenek,jenom u naší organizace se jedná přibližně o 
sto povolenek které naši členové nevrátili nebo vrátili pozdě. Otava 3, 1 877 ks 
kapra o váze 3 817kg, lín 1 059 ks /218 kg,cejn 315 ks /146 kg,štika 133 ks/225 
kg,candát 38 ks 65 kg,sumec 2 ks 25 kg,úhoř 19 ks/11 kg bolen 4 ks/8,7 kg, amur 10 
ks/26,8 kg,tlouštˇ19 ks /18 kg, okoun 185 ks 26 kg. Otava 4. kapr 1457 ks/ 2 937 
kg ,lín 51 ks/ 27,5 kg, cejn 100 ks / 106 kg,tloušť 66 ks /56,5 kg,okoun 81 ks /  
14 kg, štika 188 ks / 336 kg,candát 9 ks / 15,7 kg, sumec 1 ks /8 kg ,úhoř 21 ks / 
12,5 kg pstruh Po 13 ks / 4,42 kg,pstruh Pd 100 ks / 39,5 kg,lipan 20 ks / 9,9 
kg,siven 2 ks /0,75 kg bolen 3 ks / 9,40 kg ,amur 4 ks / 15 kg,,.Volyňka 1,kapr 8 
ks / 15,20 kg, tloušť 3 ks /1,20 kg,okoun 13 ks /2,20 kg,,pstruh Po 131ks / 44,39 
kg,  pstruh  Pd  397  ks  /138,59  kg,siven  67  ks  /  24,33  kg,lipan  8  ks  /  4,15 
kg.Novosedelský potok 1,pstruh Po 660ks / 13,61 kg,pstruh duhový 29 ks /  9,78 
kg,siven 1 ks / 0,25 kg.Co se týče brigád byly organizovány od začátku roku a to 
na rybníku Blatský ,Sedlo,Poříčí a na sádkách. . Dále Vás seznámím s výsledkem 
kontrol sumářů úlovků.Proti loňskému roku se částečně zlepšilo vyplňování sumářů 
úlovků ale přesto někteří rybáři dělají stále stejné chyby,v evidenci docházky a 
úlovků píší dvě ušlechtilé ryby do jednoho řádku,v sumáři úlovků a docházek nepíší 
počet docházek a neproškrtávají sumář úlovků. Upozorňuji že počet docházek se musí 
do sumáře zapsat i když v daném revíru nebyl žádný úlovek.Rybáři kteří měli vydány 
dva úlomkové listy musí vyplnit sumář úlovků a celkový počet docházek do sumáře 
úlovků na kterém je nalepena povolenka.Přeji Vám všem prožití pěkných chvil u vody 
a bohaté úlovky. S pozdravem Petrův zdar.

Komise pro přejímku rybích násad
Zprávu přednesl pan František Škola.  Ve zprávě shrnul práci komise a potvrdil,  že údaje uvedené 
hospodářem MO souhlasí.



Zpráva o finančním hospodaření Místní organizace za rok 2010 a návrh rozpočtu Místní organizace  
na rok 2011
Zprávu přednesl ekonom MO, ing. Patrik Mareš.
Její celé znění:

Na  počátku  zdaňovacího  období  2010,  tj.  k 1.1.2010  měla  ČRS  MO  Strakonice 
k dispozici 345 tis. Kč, z toho 344 tis. Kč na bankovních účtech. Celkové výnosy 
za rok 2010 dosáhly částky 1.793 tis Kč (v rozpočtu na 2010 plánováno 1.496,-) a 
celkové náklady včetně odpisů částky 1.392 tis. Kč (v rozpočtu na 2010 plánováno 
1.266,- Kč). Hospodářský výsledek za rok 2010 je tedy zisk ve výši 401 tis. Kč. 
Hospodářský výsledek již obsahuje odpisy dlouhodobého majetku ve výši 88 tis. Kč 
(ty nejsou peněžním výdajem, ale zdrojem organizace). Po přičtení odpisů je tedy 
výsledek organizace zisk ve výši 489 tis. Kč.  
Na  konci  zdaňovacího  období  2010,  tj.  k 31.12.2010  měla  ČRS  MO  Strakonice 
k dispozici finanční majetek ve výši 451 tis. Kč, z toho 446 tis. Kč na bankovních 
účtech. Peněžní majetek organizace se tedy za účetní období 2010 zvýšil o 106 tis. 
Kč. Zároveň se zvýšila hodnota zásob – ryb organizace během roku 2010 o 81 tis. 
Kč. Za zmínku stojí pořízení nových  pozemků – na Střele 3, v Sedle a pod garáží 
na sádkách v celkové hodnotě 235 tis. Kč. 
Účetní  zisk  ve  výši  401.629,-  Kč  bude  dle  návrhu  výboru  převeden  na  účet 
zarybňovacího fondu (zůstatek k 31.12.2010 po převedení zisku 2010 bude činit 
2.017 tis. Kč).

Hlavní položky nákladů a výnosů 2010

Spotřeba materiálu celkem 749 tis. Kč, z toho 369 tis. Kč spotřeba rybích násad (z 
toho 207 tis. Kč vánoční ryby), 37 tis. Kč spotřeba krmiv, DKP 154 tis. Kč 
(vybavení líhně, sekačka, pila) a 128 tis. Kč spotřeba mládež.
Spotřeba energií celkem 15 tis. Kč.
Opravy 28 tis. Kč, z toho 24 tis. Kč opravy na sádkách.
Služby celkem 253 tis. Kč, z toho 48 tis. Kč nájem provozní kanceláře a 35 tis. Kč 
nájem rybníky, 50 tis. Kč pojištění, 31 tis. Kč účetnictví, 33 tis. Kč znalecké 
posudky a 12 tis. Kč telefony a internet. 
Mzdové náklady 212 tis. Kč
Ostatní náklady 44 tis. Kč, z toho poskytnuté zlevněné povolenky 37 tis. Kč.

Tržby za ryby celkem 667 tis. Kč.
Tržby za prodej vánočních ryb 263 tis. Kč
Tržby za služby (za revíry) celkem 5 tis. Kč.
Saldo aktivace ryb (přírůstky) celkem 17 tis. Kč.
Provozní výnosy celkem 161 tis. Kč, z toho poplatky za letní tábor mládeže 110 
tis. Kč.
Přijaté  členské  příspěvky  a  příspěvky  za  brigády  celkem  595  tis.  Kč,  z toho 
příspěvky za brigády 310 tis. Kč.
Přijaté dotace celkem 85 tis. Kč, z toho dotace na letní tábor mládeže 22 tis. Kč 
a dotace na zarybnění 63 tis. Kč. 

Český rybářský svaz, MO Strakonice

Rozpočet 2011

v tis. Kč v tis. Kč
účet Náklady rozpoče

t 2011
účet Výnosy rozpoče

t 2011
501,01 Spotřeba rybích násad 150 601,1 Tržby za ryby 650
501,011 Spotřeba ryb vánoce 200 601,11 Prodej Vánočních ryb 300



501,012 Spotřeba ryb Mačice 0 602,1 Tržby za přepravu 5
501,02 Spotřeba krmiv 50 602,2 Tržby za revíry 5
501,04 Spotřeba PHM auto 30 602,9 Tržby za práci 5
501,05 Spotřeba závody 10 644,1 Úroky z termínovaného vkladu 5
501,06 Spotřeba kancelář 30 649,2 Výnosy ze závodů 1
501,07 Spotřeba rybochovná zařízení 0 649,4 Poplatky za letní tábor mládeže 110
501,09 Spotřeba PHM křovinořez 1 649,5 Povolenky Mačice 0
501,1 Spotřeba mládež 130 649,9 Ostatní výnosy 50
501,11 DKP 50 684,1 Příspěvky dospělí 230
502,1 Elektrická energie 10 684,2 Příspěvky mládež 5
502,3 Teplo 6 684,3 Příspěvky děti 5
502,4 Voda 2 684,4 Příspěvky brigády 300
511,1 Opravy auta 20 684,5 Příspěvky zápisné 20
511,3 Opravy rybochovných zařízení 20 684,7 Příspěvky naturální 20
511,9 Ostatní opravy Sádky 20 691,02 Dotace letní tábor 20
512,1 Cestovné na schůze a školení 5 691,04 Dotace na zarybnění 60
512,2 Cestovné k rybníkům 5  
518, 513 Ostatní služby a reprezentace 15  
518,011 Telefon kancelář 15  
518,021 Poštovné 2  
518,031 Nájemné kancelář 50  
518,032 Nájemné  rybníky 40  
518,039 Nájemné Mačice 0  
518,041 Dopravné 20  
518,051 Pojištění 50  
518,061 Poplatky bankám 5  
518,081 Posudky odborné, znalecké 20  
518,9 Ostatní služby 40  
521 Mzdové náklady 350  
524 Zákonné sociální pojištění 50  
524,1 Zákonné zdravotní pojistění 20  
548 Ostatní provozní náklady 5  
549,2 Poskytnuté zlevněné  povolenky 35    
NÁKLADY 1 461 VÝNOSY 1791

odpisy 90 aktivace ryb 50

Náklady celkem 1 551 Výnosy celkem 1 841

Hospodářský výsledek - zisk 290 tis. Kč

Zpráva dozorčí komise
Zprávu přednesl předseda DK, Ing. Evžen Procházka
Její celé znění:



Dozorčí komise Místní organizace ČRS Strakonice

Zpráva DK pro VČS za rok 2010

V roce  2010  řešila   DK  MO  Strakonice  2  přestupky  a  uložila  2  kárné 
opatření :
Nezapsaná docházka k revíru, lov ryb 
na 4 nastražené udice, nepřítomnost 
na místě lovu

1x           odebrání povolenky na 
12 měsíců

Nezapsání 2 ks ušlechtilé ryby 1x           odebrání povolenky na 6 
měsíců

DK uskutečnila za rok 2010 následující kontroly :
Kontrola hotovosti v pokladně dne 16.7.2010
Kontrola účetnictví za rok 2010
Kontrola návrhu rozpočtu na rok 2010

Dále se zástupce DK pravidelně účastnil zasedání výboru MO. 

Provedené kontroly byly projednány včetně připomínek na výboru MO. 

Účetnictví  roku  2010  je  vedeno  účetní  firmou.  MO  hospodařilo  v roce  2010  s 
celkovým ziskem 401 tis.
Skutečnost r. 2010:
Náklady CELKEM : Skutečnost 1.776,- tis. X  Plán 1.6 tis.  +128,- tis.
 Největší překročení nákladů je v položkách:

- spotřeba rybích násad  +62 tis., 
- spotřeba ryb na vánoce +57 tis., 
-  DKP o 104 tis., 
- Ostatní služby a reprezentace + 15 tis., 
- dopravné +10 tis., pojištění + 35,- tis., 
- posudky znalecké +28,- tis., 
- mzdové náklady +12 tis., 
- poskytnuté zlevněné povolenky +17,- tis. Kč

Výnosy CELKEM: Skutečnost 1.793,- tis. X Plán 1.496,- tis. +430. tis
 Největší překročení výnosů je v položkách:

- Tržby za ryby + 267 tis., 
- prodej vánočních ryb  +63 tis. 
- Poplatky za letní tábor mládeže +10 tis., 
- ostatní výnosy +26 tis., 
- příspěvky brigády  +10 tis., 
- příspěvky zápisné +11 tis., 
- příspěvky naturální +20 tis.  
- Dotace zarybnění +63 tis..

Neplnění výnosů bylo u položky:
- dotace letní tábor -23 tis., 
- příspěvky mládež -2,- tis.

 
Hospodářský výsledek roku 2010 je ziskový oproti plánovanému zisku 230 tis. Kč byl 
dosažen zisk  401,-  tis. Kč, tedy o 171 tis. více.

Plán rozpočtu na r. 2011 je ziskový a to 290 tis. Kč.
Náklady : 1.551 tis.Kč 
Náklady jsou porovnatelné na předchozí roky a berou v úvahu předpokládané výdaje
Výnosy  : 1.791 tis.Kč



Plán  výnosů   koresponduje  se  skutečností  r.  2010  a  zohledňuje  předpokládané 
výnosy.

DK MO Strakonice dnešní VČS navrhuje :
1 Schválit účetní uzávěrku za r. 2010 se ziskem 401,- tis. Kč.

2 Odsouhlasit návrh výboru MO na převod zisku do fondu zarybnění.
3 Schválit návrh rozpočtu na rok 2011 v celkovém objemu příjmů 1.521,- tis. a 
nákladů 1 791,- tis. Kč

Zpráva o činnosti odboru mládeže
Zprávu přednesl předseda OM, pan Martin Vlk.
Její celé znění:

V roce 2010 v naší organizaci pokračovala výchova rybářské mládeže na úrovních pro 
začátečníky i pokročilé. V kroužcích se děti učí nejen základním rybářským 
dovednostem, seznamují se základními pravidly rybaření, učí se poznávat ryby a 
chovat se při lovu ohleduplně, získávají kladný vztah k přírodě. 

Tradiční, každoroční dětské rybářské závody se opět konaly v měsíci květnu, 
tentokrát ale s podstatnou změnou a sice na jiném revíru - Střelském rybníku. Že 
to byl správný krok ukázaly výsledkové listiny a na rybu si sáhl každý účastník. 

Během letních prázdnin byl uspořádán také již tradiční letní rybářský tábor 
v Horním Poříčí. Všem účastníkům se bohatě dostalo příležitosti prokázat své nově 
nabyté znalosti z uplynulého roku. Rybářská tematika se prolínala veškerým 
táborovým životem, ať už formou praktickou, nebo při zajímavých hrách a soutěžích, 
či celodenních výpravách.

Zpráva o činnosti Rybářské stráže
Zprávu přednesl velitel RS, pan Zdeněk Vojáček
Její celé znění:

Text

Text

text

Zpráva o plnění usnesení VČ schůze z roku 2010
S plněním usnesení VČ schůze 2010 seznámil účastníky předseda MO, pan Milan Jungvirt

a) Zasadit se o snížení míry lipana. – Zamítnuto hospodářem JčÚS

Volba komise pro přejímku rybích násad
Komise pro přejímku rybích násad  pro rok 2011 byla zvolena ve složení:
Josef Kovařík, František Škola, Zdeněk Fenigbauer



Diskuse

• Dotaz: proč byla zavedena povinnost označit v úlovkovém listě povolenky lov na části revíru 
Otava 3 – pískovně Slaník písmenem S a jaké toto pravidlo přineslo výsledky.
p. Junvirt odpověděl

• Dotaz: vznesl otázku k dlouhodobě trvajícímu sporu s mysliveckým sdružením Kalenice o 
vlastnictví kalenického rybníku, má-li tato
p. Junvirt odpověděl že by to pro organizaci znamenalo ztrátu počáteční investice 170 tis. Kč, 
několika tisíc brigádnických hodin na vybudování 3,5ha vodní plochy a tím faktické vzdání se 
majetku v hodnotě cca 2,7 mil. Kč.

• Dotaz: se zeptal jaké důvody vedly k vystoupení z celozvazového rybolovu na pstruhových 
vodách, co tento krok přinesl a jaké měl výsledky.
Odpovědi se ujal p. Marek...

• Dotaz: z jakého důvodu se neodbahnil Blatský rybník a kdo je za toto zodpovědný, myšleno 
státní úředník
p. Jungvirt konstatoval že za současného personálního obsazení odboru ŽP MěÚ není možné s 
Blatským rybníkem nic dělat, protože jsou nastavena nesplnitelná kritéria. 

Usnesení Výroční členské schůze 2011
S návrhem usnesení seznámil přítomné pan Milan Jungvirt
Text přijatého usnesení:

1) Členská schůze schvaluje

a) ZPRÁVU  VÝBORU O ČINNOSTI  ORGANIZACE ZA ROK 2010 
b) ZPRÁVU  HOSPODÁŘSKÉHO ODBORU ZA ROK 2010
c) Plán činnosti MO ČRS na rok 2011
d) Účetní závěrku za rok 2010, vč. převedení zisku ve výši 401 629,-Kč do zarybňovacího fondu.
e) Rozpočet na rok 2011
f) Zprávu o činnosti odboru mládeže za rok 2010
g) Zprávu o činnosti rybářské stráže za rok 2010
h) Zprávu o plnění usnesení VČS a podzimní členské schůze z roku 2010
i) Zprávu komise pro přejímku rybích násad za rok 2010

2) Členská schůze bere na vědomí

a) Zprávu dozorčí komise za rok 2010.

3) Členská schůze volí

Komisi pro přejímku rybích násad ve složení: 
Josef Kovařík, František Škola a Zdeněk Fenigbauer.



Delegáta na krajskou konferenci JčÚS,  p. Milana Jungvirta

4) Členská schůze ukládá výboru

a) Projednat a řešit připomínky vznesené v diskuzi na dnešní VČS.
d) Podniknout veškeré potřebné kroky k zamezení výstavby cyklostezky zasahující do rybího 
trdliště v CHRO na soutoku Otavy s Volyňkou, revíru Otava 4.

Ukončení Výroční členské schůze
Vzhledem k vyčerpání všech bodů programu předseda MO Výroční členskou schůzi ukončil a popřál 
všem přítomným členům hodně rybářských úspěchů. 

Zapsal a sestavil Petr Vrána
Schválil Milan Jungvirt


